
«* *RADA MIASTA
Golub-Dobrzyń

pow. golubsko-dobrzyński
woj. kujawsko-pomorskie

Rada Miasta Golubia-Dobrzynia
Radni-Sesja

Protokół nr LI/2021
LI Sesja w dniu 28 grudnia 2021
Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 17:15 tego samegodnia.

Obecni:

l. Łukasz Bednarski
2. Justyna Bestry
3. Hanna-Grzywińska
4. FranciszekJagielski.
5, s z6. Monika Kwidzyńska
7. Anna Paprocka
8. Józef Pietrzak
9. Łukasz Pietrzak
10. Dominika Piotrowska
11. Jolanta Rzeszotarska
12. Krzysztof Skrzyniecki
13. Marek Stawski
14. Aleksander Wichrowski
15. ł

1. OtwarcieSesji.

Przewodniczący Rady p. Łukasz Pietrzak przywitał zebranych i otworzył LI Sesję RadyMiasta Golubia-Dobrzynia.

2. Stwierdzenie quorum.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum, przy którym rada możeobradować i podejmować prawomocne uchwały.

3. Wybór Sekretarza obrad.

Z. uwagina fakt, iż oboje wiceprzewodniczących zgłaszali przed sesja problemy zdrowotnefunkcję Sekretarza obrad LI Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia pełnił PrzewodniczącyRady Miasta p. Łukasz Pietrzak.



4. Wnioski do porządku obrad.

Radna p. Justyna Bestry w tym punkcie poprosiła o zdjęcie z porządku obrad uchwały w

sprawie pokrycia części kosztów za gospodarowanie odpadami komunalnymi1 zawróciła się

do radnych aby przedyskutowań ten projekt uchwały na najbliższym posiedzeniu komisji

infrastruktury bądź wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

Skarbnik miasta p. Jacek Dowgiałło w tym temacie wskazał, iż zmieniły się przepisy w zakresie

finansowania gospodarki odpadami komunalnymi. W latach poprzednich opłaty, które

otrzymywaliśmy od mieszkańców i podmiotów za odpady komunalne stanowiły dochód

budżetu miasta natomiast po stronie wydatków pojawiały się sprawy związane z wywozem

powstałych odpadów, bywały okresy, że dochody, które otrzymywaliśmy były mniejsze niż

wydatki. W związku z powyższym przy interpretacji przepisów należy dopuszczać możliwość

finansowania gospodarki odpadami komunalnymi środkami własnymi.

Ze względu na przybycie na salę radnego p. Józefa Pietrzaka, Przewodniczący Rady Miasta p.

ŁukaszPietrzak o godz. 14:42 ponownie wywołał quorum.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak poddał pod głosowanie o zdjęcie z porządku

obrad z pkt.11g projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania

odpadami komunalnymi z dochodów własnych nie pochodzących z pobranej opłaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Głosowanie odbyło się za pomocą mandatów. Stosunkiem głosów 10 „ za”, 1 „ przeciw”'(K.

Skrzyniecki), 1 głos „wstrzymujący **(D. Piotrowska) projekt uchwały została zdjęta z

porządku obradLI Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

5. Przyjęcie protokołów z:

a) XLVIII Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia;

Głosowano w sprawie:
XLVIII Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia; Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z

XLVIII sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w dniu 23 listopada 2021r.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, FranciszekJagielski, Monika Kwidzyńska, Anna

Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,

Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski

NIEOBECNI()
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz

b) XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia;



Głosowano w sprawie:
XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia; Głosowanie w sprawieprzyjęcia Protokołu z XLIX nadzwyczajnej sesji Rady Miasta w dniu 01. 12.2021r..
Wyniki łosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:

Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander WichrowskiNIEOBECNI(3)
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz
c)L Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia,

Głosowano w sprawie:
L Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. Głosowanie w sprawie przyjęciaprotokołu z L sesji Rady Miasta_.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, AnnaPaprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander WichrowskiNIEOBECNI (3)
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz
6.Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Miasta z prac w okresie międzysesyjnym.



złożone podczas poprzedniej Sesji Rady Miasta , jak również poinformował, iż w okresie

międzysesyjnym wpłynęły dwie interpelacje radnego K. Zaporowicza na które w ustawowym

terminie zostanie udzielona stosowna odpowiedź.

8. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na 2022 rok.

W tym punkcie w celu przedstawieni projektu uchwały budżetowej na rok 2022 głos zabrał

skarbnik miasta p. Jacek Dowgiałło nadmieniając, iż budżet został skorygowany poprzez

złożoną autopoprawkęi założenia budżetu na rok przyszły przedstawiają się następująca:

Kwota dochodów budżetu na 2022 rok w wysokości 61 169 275,48 zł z tego:

- dochody bieżące w kwocie 52 438 539, 50 zł;

- dochody majątkowe w kwocie 8 730 735,98 zł

Ustala się łączną kwotę wydatków budżetu na 2022 rok: 66 969 666, 056zł, z tego:

- wydatki bieżące w wysokości: 54 353 889,57 zł.

- wydatki majątkowe w wysokości : 12 615 776,99 zł

Deficyt budżetu wynosi 5.800.391.08 zł

- przychody budżetu w wysokości 7 961 967.38 zł

-rozchody( spłaty rak kredytów i pożyczek ) 2 161 576.30 zł

9. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat projektu uchwały budżetowej na 2022

rok.
W tym punkcie Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak odczytał pozytywną opinie

Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat projektu uchwały budżetowej na 2022 rok, oraz

uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o możliwości sfinansowania

deficytu w projekcie uchwały budżetowej miasta na 2022rok .

10. Dyskusja nad projektem budżetu na 2022 rok.

W tym punkcie nikt z obecnych na sali nie zabrał głosu.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zarządził 15min przerwy w obradach.

Po wznowieniu obrad przewodniczący Rady Miasta przeczytał projekty podejmowanych

uchwał.

11. Podjęcie uchwał:

a) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr XXXVV/173/2020 z dnia 22

grudnia 2020 roku w sprawie budżetu na 2021 rok;

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr XXXVI/173/2020 z dnia 22 grudnia



2020 roku w sprawie budżetu na 2021 rok;.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)

Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,
NIEOBECNI(3)
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz
Uchwała nr LI/266/2021

b) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr L/262/2021 z dnia 7 grudnia2021 roku w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem rokubudżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków;
W temacie podejmowanej uchwały głos zabrała radną p. Dominika Piotrowska mówią, iż wramach środków niewygasających z upływem raku budżetowego 2021 Jest kompleksowyremont ul. Konopnickiej i wskazała, iż nawierzchnia przy ww.ulicy nie jest w naj gorszymstanie podkreślają iż np. Osiedle Panorama niema nawierzchni jak również na Osiedlu Leśnymod 40lat nie są dokończone ulice.
Odnosząc się do zapytania radnej p. Marek Stawski wskazał, iż był autorem wnioskudotyczącego remontu ul. Konopnickiej nadmieniając również, iż głównie chodzi obezpieczeństwo dzieci uczęszczających do pobliskich szkółPrzewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak wskazał, iż w uchwale, która będzie

Skarbnik miasta p. Jacek Dowgiałło wspomniał, że wykaz zadań inwestycyjnych, który jest wtym projekcie uchwały, decyzją radnych były zamieszczone w uchwale budżetowej i na tezadania są zabezpieczone środki. W tym wypadku mówimy tylko o przesunięciu terminuzakończenia tych inwestycji.

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr L/262/2021 z dnia 7 grudnia 2021roku w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków;.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:3
Wyniki imienne:
ZA (11)



Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna

Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof Skrzyniecki,

Marek Stawski, Aleksander Wichrowski
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Dominika Piotrowska
NIEOBECNI (3)
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz

Uchwała nr LI/267/2021

c) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Golubia-Dobrzynia;

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Golubia-Dobrzynia;.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:4, BRAK. GŁOSU:0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Anna Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta

Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki

NIEOBECNI (3)
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz

Uchwała nr LUV268/2021

d) uchwała Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w sprawie budżetu na 2022 rok;

Głosowano w sprawie:
uchwała Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w sprawie budżetu na 2022 rok;.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘSIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:3
Wyniki imienne:
ZA (8)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Anna Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta

Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki
NIEOBECNI(3)
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz

Uchwała nr LI/269/2021

e) w sprawie przyjęcia płanów pracy stałych Komisji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia;



Głosowano w sprawie:
W sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia;,
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, AnnaPaprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander WichrowskiNIEOBECNI(3)
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz

Uchwała nr LI/270/2021

f) w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Golubia-Dobrzynia na 2022 rok;
Głosowano w sprawie:
W sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Golubia-Dobrzynia na 2022 rok;.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, AnnaPaprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander WichrowskiNIEOBECNI(3)
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz

h) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania ProblemówAlkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 w mieście Golub-Dobrzyń;

Golubia-Dobrzynia,

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia Miej skiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania ProblemówAlkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 w mieście Golub-Dobrzyń;.
Wyniki głosowania

onna
zoażaSRAASĄ.



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna

Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,

Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski
NIEOBECNI (3)
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz

Uchwała nr LI/272/2021

i) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy
Miasto Golub-Dobrzyń.

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy
Miasto Golub-Dobrzyń..

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA(12)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna

Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,

Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski
NIEOBECNI(3)
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Konrad Zaporowicz

Uchwała nr LU273/2021

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o interpelacjach złożonych w okresie

międzysesyjnym.

W tym punkcie Przewodniczący Rady Miasta Golubia-Dobrzynia odczytał wnioski , które

wpłynęły do biura Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w okresie międzysesyjnym.

13. Wolne wnioski.
W tym punkcie głos zabrał mieszkaniec miasta Golubia-Dobrzynia przedstawiając biografię

artysty urodzonego w Golubiu-Dobrzyniu. Mieszkaniec zwrócił się z prośba o zamieszczenie

biografii tego artysty na stronie Urzędu Miasta Golubia-Dobrzynia celem zapoznania się
mieszkańców z jego sylwetka jak również mieszkaniec podkreślił, iż jego celem jest
odsłonięcie prze Urząd Miasta tablicy pamiątkowej w 100 rocznicę urodzin artysty, która

przypada w 2022 roku na budynku zamieszkiwanym przez wspomnianą osobę.
Obywatel miasta odnosząc się do prowizorium budżetowego nadmienił, iż zastanawia się

dlaczego miast ma taki wysoki deficyt budżetowy w kwocieok. 6 mil zł. Odnosząc się do

Parku Przemysłowo- Technologicznego mieszkaniec zapytał dlaczego ta inwestycja nie została
ostatecznie zakończona i dlaczego radni nie zostali poinformowani o kontroli z Urzędu
Marszałkowskiego dotyczącej ten inwestycji. Mieszkaniec nadmienił również, iż wszystkie

kwoty dodatkowe związane z Parkiem Przemysłowo Technologicznym nie mogą być



traktowane jako roboty dodatkowe. Protokół pokontrolny zawiera również zobowiązanieBurmistrza Miasta w sprawie uzyskania od winnych osób z których przyczyn te pracedodatkowebyły zlecone stosowne odszkodowanie. Mieszkaniec dodał , iż bardzo się dziwi ,że do dnia dzisiejszego ta sprawa nie została załatwiona.Odnosząc się do 6 odcina podcascu, który jest nagrywany przez Urząd Miasta mieszkaniezapytał, jakie ważne informację dla społeczeństwa zostały w nim przekazane.

Odpowiadając na dygresje dotycząca kładki na pieszych przy rzece Drwęcy PrzewodniczącyRady Miasta p. Łukasz Pietrzak wskazał, iż w opinii społeczeństwa na takie naprawy zawszejest „zły” czas. Pierwotnie została podjęta decyzja przez radnych Rady Miasta Golubia-Dobrzynia co do innego zakresu tych prac, natomiast później po zapoznaniu się z kwestiątechniczną przedmiotowej sprawy zaszła konieczność zwiększenia środków na wymianęnowej balustrady na kładce co było związane z dłuższym czasie oczekiwania na realizacjetego zadania.
W dalszej kolejności w temacie Parku Przemysłowo-Technologicznego głos zabrał adwokatUrzędu Miasta p. Piotr Pawłowski mówiąc,iż kontrola wskazała na potrzebę dochodzeniaroszczeń natomiast sposób kwalifikowania środków w ramach robot dodatkowychnie zostałzakwestionowany. Jeśli chodzi o kwestię dochodzenia roszczeń to na chwile obecną zostałyWystosowane pisma dotyczące zgłoszenia wyjaśnień w sprawie przyczyn koniecznościpowstania robót dodatkowych. Wyjaśnienia uzyskane od tych podmiotów nie byłyzadawalające, wobec czego zostały przygotowane przedsądowe wezwania do zapłaty. Pan PiotrPawłowski przypomniał również, iż wyniki kontroli dotyczące Parku PrzemysłowoTechnologicznego były pozytywne.

Następnie radny p. Krzysztof Skrzyniecki jak również radna p. Dominika Piotrowska odczytaliinterpelacje, które za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta zostaną przekazaneBurmistrzowi Miasta Golubia-Dobrzynia celem sporządzenia stosownych odpowiedzi.W wolnych wnioskach radna p. Dominika Piotrowska poprosiła o przedstawienia koncepcjiturystycznej zagospodarowania Golubskiej Starówki na rok 2022 jak równie podaniekonkretnej daty zakończenia prace remontu kładki na rzece Drwęcy. Mieszkańcy Miasta prosząo 'informacje, kiedy nastąpi remont ul. Sosnowej, na która jest sporządzona stosownadokumentacja. Radna w walonych wnioskach zapytała również dlaczego odstąpiono odpodnoszenia podatków dla mieszkańców w wysokości 4 gr od metra kwadratowego apodniesiono maksymalnie podatki przedsiębiorcom.
Pani Dominika Piotrowska w tym punkcie również podziękowała mieszkańcom miasta ,którzy zaangażowalisię w akcje „„ paczka dla seniora”'
W temacie rankingu „Wspólnoty "Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak wskazał,iż należy przypomnieć , ze w 2015 roku byliśmy siedemnastym najbardziej zadłużonychmiastem w Polsce. W Wieloletniej Prognozie Finansowej we wspomnianym okresiemieszkańcy miasta wiedzieli jak się to przełożyło na spłatę kredytów ówczesnego Burmistrza.Następnie radna p. Monika Kwidzińska przypomniał, iż na ostatniej Sesji Rady MiastaGolubia-Dobrzynia zostało skierowane zapytania do Radcy Prawnego Urzędu Miasta z zakresumożliwości dzierżawy miejsc parkingowych przez mieszkańców osiedla „ młodych”Radna zapytała czy te możliwości zostały sprawdzone.
Pan Piotr Pawłowski wskazał,iż praktyka szeregu miasta na terenie Polski dzierżawią miejscaparkingowe, które bezpośrednio przylegają do dróg publicznych.
Szczegółowa odpowiedź zostanie sporządzonai przekazana radnej na piśmie.Odnoszącsię do rankingu „, Wspólnoty”* Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowskinadmienił, że w tamtym okresie czasu wydatki inwestycyjne były na wysokim poziomiedlatego tez dało to miastu dobra lokatę w rankingach. Na chwile obecną wyprowadzamy



miasto z wcześniej powstałego zadłużeniai co za tym idzie również spadek lokat w
rankingach inwestycyjnych. Burmistrz dodał, że przyszłoroczny budżet obfituje w szereg
różnych inwestycji takich jak modernizacja Stadionu OSiR , budowa rodna przy ul.
Piłsudskiego czy też modernizacja targowiska miejskiego.
Na zakończenia Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski w imieniu organizatorów zaprosiła
mieszkańców miasta na przywitanie nowego roku na Zamek Golubski.
Następnie Przewodniczący Rady Miasta p Łukasz Pietrzak w imieniu wszystkich radnych
złożył wszystkim mieszkańcom miasta życzenia noworoczne.

14. Zamknięcie Sesji.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad , Przewodniczący Rady Miastap.
Łukasz Pietrzak zamknął LI Sesję Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

Rada Miasta Goluhia-Dobrzynia
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